
Zápis č. 1 

z jednání komise pro životní prostředí, konané dne 28. 1. 2019 

 

Přítomni:  Lumír Pála, Ing. Vladimír Palivec, Hana Šimková, Věra Maříková, 

Iva Šťáhlavská, Mgr. Hana Tamchynová 

Asistent:  Matylda Šimková    

Nepřítomni: MVDr. Lenka Müllerová 

Omluveni:  - 

Hosté:  Šárka Vaňková (OSMM) 

 

Program: 

 

Obnova aleje na Hlavní třídě: 

Bez usnesení, komise projednala návrhy členů komise a požaduje k této problematice 

předložení dvou studií, které byly vypracovány za tímto účelem na příštím jednání komise pro 

ŽP. 

 

Návrhy a podměty členů komise ŽP: 

Bez usnesení, komise projednala návrhy a podněty členů komise a předkládá Radě města tyto 

dotazy a návrhy: 

 

Kde proběhla náhradní výsadba za stromy pokácené během realizace stavby zimního 

stadionu? 

 

Jaká a kde bude náhradní výsadba za smrky kácené na území města v poslední době? 

 

Komise ŽP žádá, zdali by město nezvážilo vyhlášku na omezení zábavné pyrotechniky. 

 

Komise ŽP žádá, zdali by bylo možné osadit krmítka pro ptactvo v zámeckém parku 

a případně neoslovilo školy k jejich výrobě žáky s podporou města. 

 

Komise ŽP žádá o prošetření spolku PrimaHorseland ve Vykmanově, kde má docházet 

k ničení zeleně v majetku města. 

 

Komise žádá o informace, zdali se plánuje výsadba zeleně na stezce mezi Ostrovem a Dolním 

Žďárem. 

 

 

 
         Lumír Pála 

               předseda komise v. r. 

         pro životní prostředí 

 V Ostrově dne: 28. 1. 2019 

 Zapsala: Matylda Šimková 


